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OZK.0002.15.1.2024.KM 

Protokół Nr IX/2024 z IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 13 listopada 2024 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1610. 

 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 20 Radnych. Nieobecni Radni: Latawiec 

Bogusława. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. 

Posiedzenie protokołowała Katarzyna Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powierzenia Województwu Podkarpackiemu zadania zarządzania drogami 

powiatowymi.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powierzenia Gminie Bojanów zadania zarządzania drogą powiatową Nr 1033R. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego  na lata 2024 – 2039. 

7. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy 

o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu otworzył obrady formułą: 

„Otwieram IX Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał 

przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych 

mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy obecności oraz elektronicznego 

potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w dniu 13 listopada 2024 r. Starosta 

Stalowowolski działając na podstawie § 48 ust. 5 Statutu Powiatu Stalowowolskiego 
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zawnioskował w imieniu Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących punktów: 

 Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 

zadanie pn. „ Budowa drogi wojewódzkiej obsługującej Tarnobrzeską Specjalną Strefę 

Ekonomiczną EURO-PARK Wisłosan oraz Strategiczny Park Inwestycyjny w Stalowej Woli”. 

 Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla innych jednostek samorządu terytorialnego. 

 Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039 

przyjętego uchwałą Zarządu Powiatu Nr 32/185/2024 z dnia 8 listopada 2024 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Skarbnika Powiatu Panią Elżbietę Kulpę 

o  uzasadnienie wprowadzenia projektów uchwał. Pani Skarbnik poinformowała, że przyjęte 

przez Zarząd Powiatu projekty uchwał dotyczą wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

ponad rok budżetowy  2024 w kwocie 3 500 000,- zł, związanego z  pomocą finansową dla 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania pn.: „Budowa drogi wojewódzkiej 

obsługującej Tarnobrzeską Specjalną Strefę Ekonomiczną EURO-PARK Wisłosan oraz 

Strategiczny Park Inwestycyjny w Stalowej Woli", w tym w 2025 roku do kwoty 500 000,00 zł, 

w 2026 roku do kwoty 1 500 000,00 zł, w 2027 roku do kwoty 1 500 000,00 zł. Ponadto 

powiedziała, że samorządy, dla których inwestycja ma kluczowe znaczenie dla rozwoju tj. 

Gminy Stalowa Wola, Miasta i Gminy Nisko, Powiatu Stalowowolskiego oraz Powiatu 

Niżańskiego, zadeklarowały łączną pomoc finansową w wysokości 43 000 000 zł. Deklaracja 

została uwzględniona przez Województwo Podkarpackie w przyjętym do realizacji wariancie 

zadania, który daje najlepszą komunikację nie tylko do łącznika z drogą szybkiego ruchu S19, 

ale również okalającą południową część Strategicznego Parku Inwestycyjnego EURO-PARK 

Stalowa Wola łącząc się z drogą powiatową Stalowa Wola- Bojanów. Realizowana inwestycja, 

będzie stanowić nową 4- pasmową obwodnicę południową Stalowej Woli, wyprowadzając 

ruch z terenu Strategicznego Parku Inwestycyjnego EURO-PARK Stalowa Wola bezpośrednio 

do węzła drogi szybkiego ruchu Via Carpatia (S19). 

 

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał zostały zaopiniowane przez Komisję 

Budżetu, Finansów i  Rozwoju Gospodarczego, a następnie zarządził głosowanie nad 

wprowadzeniem punktów do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania na zadanie pn. „ Budowa drogi wojewódzkiej obsługującej Tarnobrzeską Specjalną 



 3 

Strefę Ekonomiczną EURO-PARK Wisłosan oraz Strategiczny Park Inwestycyjny w Stalowej Woli” 

do porządku obrad głosowało – 19 radnych, głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:37 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:38 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 13.11.2024 15:38 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:37 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:38 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:37 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:37 

9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:38 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:37 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:37 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:38 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:37 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:37 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:37 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:38 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:38 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:38 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:37 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:38 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:38 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego do porządku obrad 

głosowało – 19 radnych, głosów przeciw - 0 i wstrzymujących się - 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:39 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:39 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 13.11.2024 15:39 
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5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:39 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:39 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:39 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:39 

9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:39 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:39 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:38 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:39 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:39 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:39 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:39 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:39 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:39 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:39 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:39 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:39 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:39 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są inne wnioski dotyczące zmian w porządku 

obrad? Nie zgłoszono. Przewodniczący poinformował, że obowiązuje przedstawiony na 

tabletach porządek obrad. 

 

Ad.3 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powierzenia Województwu Podkarpackiemu zadania zarządzania drogami 

powiatowymi. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Panią 

Aleksandrę Stróż o omówienie projektu uchwały. Pani Naczelnik poinformowała, że Zarząd 

Województwa Podkarpackiego przy udziale Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Rzeszowie zwrócił się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z wnioskiem o podpisanie 

umowy oraz porozumienia dotyczącego uregulowania praw i obowiązków stron w celu 

wspólnego przygotowania, realizacji i finansowania inwestycji pn.: „Budowa i przebudowa 

dróg publicznych na terenie miejscowości Pniów, Wrzawy, Skowierzyn, Zaleszany, Kępie 

Zaleszańskie, Zbydniów, Kotowa Wola, Obojna, Stalowa Wola, Grębów wraz z budową, 

rozbiórką i przebudową niezbędnej infrastruktury technicznej, budowli i urządzeń 

budowlanych”. Przedmiotem umowy jest udzielenie Powiatowi Stalowowolskiemu pomocy 
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rzeczowej w postaci dokumentacji projektowej i wykonanych robót budowlanych w ramach 

rozbudowy dróg powiatowych Nr 1012R Zaleszany – Zbydniów i 1006R Radomyśl – 

Skowierzyn. Szacowany koszt udzielenia pomocy rzeczowej to 12 713 826,37 zł. Całkowita 

szacowana wartość inwestycji wynosi 329 500 000,00 zł. Dodała, że na obecnym etapie 

proponowane są dwa warianty przebiegu trasy, które w zależności od wyboru obejmować 

będą drogi powiatowe nr 1012R Zaleszany – Zbydniów, 1006R Radomyśl- Skowierzyn oraz 

nowo projektowany odcinek drogi powiatowej biegnący od skrzyżowania z drogą krajową nr 

77 do połączenia z istniejącą drogą powiatową nr 1013R Zbydniów – Turbia.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań 

i  uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 20 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:42 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:42 

4 Andrzej Szlęzak Za 13.11.2024 15:42 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:42 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:42 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:42 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:42 

9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:42 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:42 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:42 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:42 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:42 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:42 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:42 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:42 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:42 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:42 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:42 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:42 
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21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:42 

Uchwała Nr IX/53/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie powierzenia Województwu Podkarpackiemu zadania zarządzania drogami 

powiatowymi została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 4 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powierzenia Gminie Bojanów zadania zarządzania drogą powiatową Nr 1033R. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Panią 

Aleksandrę Stróż o omówienie projektu uchwały. Pani Naczelnik poinformowała, że Gmina 

Bojanów zamierza wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie w ramach Funduszy Europejskich 

dla Podkarpacia 2021-2027 w celu realizacji zadania inwestycyjnego polegającego m.in. na 

przebudowie drogi powiatowej Nr 1033R Bojanów - Spie w zakresie budowy ścieżki 

rowerowej. W związku z tym, jak dodała Pani Naczelnik, zgodnie z ustawą o drogach 

publicznych niezbędne jest przekazanie zadania własnego powiatu, jakim jest zarządzanie 

drogą publiczną powiatową nr 1033R - Gminie Bojanów. Zadanie inwestycyjne ma na celu 

poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego, w tym przede 

wszystkim mieszkańców gminy. Przewiduje się realizację zadania w latach 2025-2026.  

Szczegółowe zasady powierzenia zadania, w tym wzajemne rozliczenia finansowe zostaną 

zawarte w porozumieniu zawartym pomiędzy Powiatem Stalowowolskim a Gminą Bojanów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań 

i  uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 20 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:45 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:44 

4 Andrzej Szlęzak Za 13.11.2024 15:44 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:45 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:44 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:45 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:44 

9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:45 
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10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:45 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:45 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:44 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:45 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:44 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:45 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:45 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:44 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:45 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:45 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:45 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:45 

Uchwała Nr IX/54/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie powierzenia Gminie Bojanów zadania zarządzania drogą powiatową Nr 1033R 

została podjęta jednogłośnie.  

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę o omówienie projektu 

uchwały. Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard 

Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia 

Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są uwagi 

lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 19 Radnych, głosów 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 Radny. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:50 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:50 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 13.11.2024 15:50 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:50 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:50 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:50 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:50 
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9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:50 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:50 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:50 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:50 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:50 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:50 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:50 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:50 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:50 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:50 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:50 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:50 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:50 

Uchwała Nr IX/55/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok została podjęta.  

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego  na lata 2024 – 2039 

wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Skarbnik Elżbietę Kulpę o omówienie projektu 

uchwały oraz autopoprawki. Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał Tofil 

powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 

19 Radnych, głosów przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 Radny. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 13.11.2024 15:55 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 13.11.2024 15:55 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 13.11.2024 15:55 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 15:55 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 15:55 
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7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 15:55 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 15:55 

9 Jacek Janiec Za 13.11.2024 15:55 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 15:55 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 15:55 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 15:55 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 15:55 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 15:55 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 15:55 

16 Mariusz Sołtys Za 13.11.2024 15:55 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 15:55 

18 Marek Ujda Za 13.11.2024 15:55 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 15:55 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 15:55 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 15:55 

 

Uchwała Nr IX/56/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok została podjęta.  

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „ Budowa drogi wojewódzkiej obsługującej 

Tarnobrzeską Specjalną Strefę Ekonomiczną EURO-PARK Wisłosan oraz Strategiczny 

Park Inwestycyjny w Stalowej Woli”. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Radny Mariusz Sołtys zabrał 

głos. Poinformował, że jego zdaniem projekt uchwały powinien być procedowany przed 

uchwałą w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Wywiązała się dyskusja. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o opinię Radcy Prawnego obecnego na sesji Pana 

Andrzeja Ziarka. Po przedstawieniu opinii przez Radcę Prawnego, Przewodniczący Rady 

Powiatu Ryszard Andres zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 

13 Radnych, głosów przeciw – 1, wstrzymujących się – 6 Radnych. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 
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3 Barbara Domin Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

4 Andrzej Szlęzak Przeciw 13.11.2024 16:06 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 16:06 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 16:06 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 16:06 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 16:06 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 16:06 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 16:06 

12 Zofia Ciesielska-Grella Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 16:06 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 16:06 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 16:06 

16 Mariusz Sołtys Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 16:06 

18 Marek Ujda Wstrzymał się 13.11.2024 16:06 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 16:06 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 16:06 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 16:06 

Uchwała Nr IX/57/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „ Budowa drogi wojewódzkiej 

obsługującej Tarnobrzeską Specjalną Strefę Ekonomiczną EURO-PARK Wisłosan oraz 

Strategiczny Park Inwestycyjny w Stalowej Woli” została podjęta.  

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i 

uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych, głosów przeciw – 1, wstrzymujących się – 5 Radnych. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Wstrzymał się 13.11.2024 16:08 
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2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Wstrzymał się 13.11.2024 16:08 

4 Andrzej Szlęzak Przeciw 13.11.2024 16:08 

5 Leokadia Gugała Za 13.11.2024 16:08 

6 Mateusz Nowak Za 13.11.2024 16:08 

7 Grzegorz Idec Za 13.11.2024 16:08 

8 Kamila Maziarz Za 13.11.2024 16:08 

9 Jacek Janiec Wstrzymał się 13.11.2024 16:08 

10 Damian Biały Za 13.11.2024 16:08 

11 Wojciech Chodorek Za 13.11.2024 16:08 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 13.11.2024 16:08 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 13.11.2024 16:08 

14 Maria Linek Za 13.11.2024 16:08 

15 Paulina Miśko Za 13.11.2024 16:08 

16 Mariusz Sołtys Wstrzymał się 13.11.2024 16:08 

17 Marek Olejarz Za 13.11.2024 16:08 

18 Marek Ujda Wstrzymał się 13.11.2024 16:08 

19 Rafał Tofil Za 13.11.2024 16:08 

20 Janusz Zarzeczny Za 13.11.2024 16:08 

21 Ryszard Andres Za 13.11.2024 16:08 

Uchwała Nr IX/58/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 listopada 2024 roku  w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego 

została podjęta.  

Ad. 9 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka  

  

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  


		2024-12-13T07:03:13+0000




